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ACTA- RESUM DEL CONSELL DE BARRI DEL 
GUINARDÓ 24-04-2017 

 

DATA: DILLUNS, 24  d’abril de 2017, a les 19:00 hores. 

LLOC: Mas Guinardó  (Plaça Salvador Riera n. 2) 

Assistents:  

-Taula: Mercedes Vidal (Regidora d’Horta-Guinardó), Pau Gonzàlez 
(conseller tècnic d’Horta-Guinardó), Eduard Vicente (gerent d’Horta-
Guinardó) i Agustí Xifré (Vicepresident Consell de Barri.)  

-Grups polítics representats: .5 

-Entitats representades: 10 

-Veïnes i veïns assistents: 92 

 

1. INFORMACIÓ DEL GOVERN SOBRE ACTUACIONS 
REALITZADES I/O PREVISTES AL BARRI  del 
GUINARDÓ  

Informacions del Gerent: 

 
1. Endreçar la cruïlla Ronda Guinardó i carrer Art , s’ha millorat la visió  
2. Teodoro Llorente, s’han col·locat bancs i  retirat els contenidors de roba i 

col·locat al mercat que impedia el pas  
3. Zona Verda al C/ Budapest i també ordenament de C/ Telègraf, ho 

estem gestionant amb l’empresa que porta Àrees Verdes ( Budapest, 
Telègraf ) pendent de definir 

4. Obrir l’Hospital de St. Pau, a la gent del barri: Voldríem obrir un vial, per 
sobre fundació Puigverd i fer una connexió: Cartagena i arribar a Pare 
Claret i a St Quintí 

5. Urbanització Oblit  
6. Escola Parc del Guinardó, ha fet demanda de pacificar circulació i 

urbanització per millorar accés  
7. Centre cívic del Guinardó (estalvi energètic ) Casal Girapells 

(insonorització sala i bucs d’assaig) 



   
 

2 
 

8. Locals bancaris “ocupats”, s’ha estrenat un protocol per treballar aquests 
espais , a pl. Maragall i Plaça Catalana (amb inspectors, GU i Bombers) 
es diagnostiquen “infrahabitatges i “ es comunica al propietari ,per iniciar 
desallotjament. 

9. Torre Garcini: Fase de mutu acord (per acordar el valor de mutu acord) 
estimació 5,5 milions euros 

10. Pistes Gènova per obrir al veïnat, al març s’ha posat en marxa el nou 
horari (explica les condicions per accedir-hi) 

11. Parc del Guinardó: es va fer una reunió amb l'AV Joan Maragall i l’AVV 
Font d’en Fargues per compartir l’estat de la qüestió. Parc i jardins té 
unes propostes de millora i s’han exposat (part històrica) , es vol fer el 
mateix de la parc forestal i ampliar a tot l’abast del parc. 

12. Els equips de neteja han posat 8 persones per fer acció cívica ( 4 rutes ) 
per tot el districte (Rbla Volart, St Quinti....vials importants ...) mati i 
tarda. Va començar a mitjans de febrer.  
 

Informacions del Conseller Tècnic:  

 
1. Procés participatiu d’actualització de les normes reguladores de 

participació ciutadana de l’Ajuntament de Barcelona. 
2. PAE (Punt d’Assessorament Energètic) d’Horta-Guinardó: ja està en 

funcionament al carrer Llobregós 107. 
3. Situació actual de la licitació del Bar del Mas Guinardó . 

 

Informacions de la Regidora: 

1.-Projecte del Mas Ravellat Pla  

Ja tenim els diners per executar l’obra en aquest mandat, es possible que 
s’allargui el temps de realització, però hem aconseguit el pressupost complert, 
pel Pulmó verd de la zona del Guinardó 

 
2. PRESENTACIÓ DEL PLA DE DINAMITZACIÓ DEL COMERÇ 
AL GUINARDÓ  

La Regidora explica que s’ha fet un estudi, sobre el comerç per veure la 
dinàmica dels consumidors i també la situació actual del comerç i els 
comerciants. Volíem una diagnosi a fons, i veure com s’està en tota la trama de 
dinamització econòmica. 

Des de l’ACEM, entitat comercial del barri, s’explica amb més detall.  
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Pau aporta que a més a més, s’està fent al districte un Pla de 
Desenvolupament Econòmic. Es vol fer un document global que reculli tots els 
aspectes que tenen a veure amb activitat econòmica, comerç, economia 
social... 

(S’obre torn de paraules )  

3. PRESENTACIÓ DEL TREBALL PER UN PLA DE MOBILITAT 
DEL BARRI DEL GUINARDÓ  

S’ha iniciat una taula de mobilitat la districte, per iniciar el tractament compartit 
de la mobilitat al Guinardó (es parteix de la feina feta per la AAVV Joan 
Maragall i també la Coordinadora d’entitats). 

- Comença exposant el seu estudi i propostes l’AVV Joan Maragall 

- Continua exposant el seu anàlisis el representant de la Coordinadora 
d’Entitats  

El Conseller Tècnic explica la NOVA XARXA DE BUS (fa referència al 
Decidim.Barcelona, on s’explica tota la informació dels neguits plantejats des 
del Guinardó). 

S’obre un torn de paraules sobre el tema del Pla de Mobilitat al barri, i la 
proposta explicada dels Autobusos. 

2. TORN OBERT DE PARAULES  

S’obre el torn obert de paraules, on es tracten les 22 peticions realitzades per 
escrit (veure quadre -resum adjunt). 

 

Sense més temes a tractar, la Regidora dóna per finalitzat el Consell a les 
22:30 h 
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CONSELL DE BARRI DEL GUINARDÓData :24   d’ABRIL  de 2017 
Quadre resum d’intervencions: 
 

Nom i Cognoms Demanda concreta Resposta Consell de barri i actuacions a fer 

Angel Pallàs Vilalta -Tema de seguretat al barri (falta de patrulles de policia o agents 
patrullant) 
-Neteja als barris  

 
  

Francisco Carbonell -Parades Bus Passeig Maragall-S XX 
Passeig Maragall-Sta Joaquima de Vedruna (accés bus en 
dissabtes i diumenges ,hi aparquen els cotxes) 

 Solució intermitja que a mi no m’agrada, que serveix 
per minimitzar l’efecte del carril bus, i els aparcaments  
els vehicles impedeixen la correcte circulació del 
transport públic . 

Milà Alcaine 
 

  
-Obertura espai pistes carrer Gènova 
-Gossos (aplicar normativa i fer campanyes) 
-Els contractes de les persones que hi ha al taulell del Mas 
Guinardó , es subroguen? 

 Les tres persones del taulell del Mas G, una es 
funcionaria, les altres dues, es una contracte empresa 
social ( discapacitats lleus ) , tenen un altre règim de 
contracte  
Pistes de Gènova obertes des de finals de març, ens 
plantegem com una prova , volem optimitzar els espais 
a part dels usos que ja s’estan fent ( dissabtes i 
diumenges, i quan no hi ha els usos, es demana l’ús al 
CE Martinenc) 
Gossos: l’ordenança aprovada del 2014, i ara s’està 
desplegant, fent actuacions ( carnet de tinença cívica) 
 
Respecte la dinamització del Mas ,ara es fa el Pla 
d’usos i desprès hi haurà la licitació  
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Magda Bisbal Montoya Voldria una explicació sobre l’estat dels arbres del carrer 
Rambla Muntanya. 
Molts plantats i la meitat tallats i ara son forats (o planten o 
cobreixen forats) 

No ho sé respondre ( Pau) , a Barcelona ,s’està amb la 
plantació de 2600 arbres ( crec que també revisió dels 
que han arrelat , o no: 870 son a Horta Guinardó  

Jordi Carrió Sabater Què fem per prevenir, evitar i educar per evitar els accidents de 
trànsit , que hi ha al barri o zones limítrofes? 
 

La Guardia Urbana, treballa la seguretat , a les escoles, 
als casals de gent gran .Volem endegar una campanya 
a nivell de ciutat per fer incisió en la sinistralitat en 
general .(Quan es fan campanyes específiques es nota 
) 
La Guardia Urbana, fa campanyes d’infraccions 
específiques. 
També influeix el disseny del carrer 
 
  

Xavi Barriuso 
Babot 

Avinguda Verge de Montserrat 
Teodoro Llorente 
Inversió mercat 

 En marxa l’estudi que s’ha fet sobre comerç al 
Guinardó , implementació de mesures que ajudin a 
resoldre la situació actual 

Pilar Guasch Lajusticia Mobilitat del autobús del barri 
Solucions per arribar a l’hospital de St. Pau  

  
Es parla quan parlen de busos i mobilitat al barri  

Jose Maria Fernàndez  
Rodríguez 

Exemple de recorregut per a deixar els cotxes en els nostres 
pàrquings 
Des de Telègraf 91, o Dr Cadevall 1 fins a Dr Cadevall 10 
3,2Km :12’ 
Com s’hi va  

 *No es normal que per fer un recorregut curt, es trigui 
tant de temps .Hem de treballar durant el mandat , les 
direccions del carrer, fluïdesa i accessibilitat 

Jose Maria Fernàndez  
Rodríguez 

Enjardinat carrer Dr. Cadevall 
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Emilia Viladoms Cebrián Demano que serveis socials, intervingui en l’oficina ocupada per 
“rumanos”C/ Oblit-Passatge Llívia, ja que hi ha hagut 
inundacions que han afectat als veïns. L’edifici del costat s’ha 
inundat, ja que tenen embussades les canyeries. No tenen 
aigua i els WC embussats i per tant s’embussen totes les 
conduccions d’aigua 

 

 Francesc Martínez 
Garcia 

En el carrer que visc, passen els busos 32 i H6 .Un autobús va 
colpejar el meu cotxe, em va costar 1069,02€.TMB , no se n’ha 
fet càrrec. 
A la reunió de CdB 27/06/16 se’m va dir que estudiarien fer 
passar l’H6 per la Ronda del Guinardó . 
Vaig pagar 1069,02€ i l’H6 continua fent la mateixa ruta. Prego 
resposta 

Ha marxat , no se li ha donat resposta  

Antoni Roca Colònies gats  
 

Ha marxat , no se li ha donat resposta  

Sonia Casado Castellón -Situació de l’ús de Espai en telègraf /Dr. Cadevall . 
-Zona Verda 

Resposta en un altre veí * 
Parterres del Dr. Cadevall , veure els parterres que han 
quedat per arreglar i revisar-ho perquè han quedat per 
arranjar els dos que queden  

Cristina  
Domínguez Alonso 
 
 
 

-Aparcament en la zona de telègraf/Dr. Cadevall i plaça nova 
normativa  

-zona verda 

Resposta en un altre veí * 

Xavier Borsat Esparte -Situació actual dels accessos del carrer telègraf , en relació a la 
seva multitud d’averies . 
-Situació de la vorera del carrer Budapest des del Carrer 
telègraf, al carrer Francesc Alegre. 
-Zona d’estacionament de motos del C/ Telègraf amb el Dr 
Cadevall 
 

Hi haurà una substitució de rails, del funicular, que 
esperem que solucionin el tema del funicular, i per tant 
es una intervenció més a fons pels problemes que 
presenten  
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Bibiano Garcia A la Plaça Miralletes , es va demanar poda i neteja, i unes 
taules de ping pong , i equipar la masia per a casals o aprofitar-
la. 

Això es St Marti 

Marisa Gonzalez López  M’agradaria tenir informació sobre transport públic per la meva 
zona , també que fem amb la finca d’Arc de Sant Martí nº 100 El gerent dona resposta sobre la situació de la finca 

anomenada “ La Selva “ i les actuacions fetes i que 
estan en tràmit , per resoldre els problemes que 
ocasiona  

Rafael Carrizosa  
Alejandre 

 Eliminació d’obstacles bàsicament postes de cablejat elèctric e 
il·luminació, que impossibiliten la correcte mobilitat per la acera 
del carrer Ercilla.  

Això surt a tots els barris ( Guinardó i baix Guinardó, es 
responsabilitat de les companyies , però s’ha de fer 
quan s’urbanitzi els carrers) tenim una taula a nivell de 
ciutat, no es ràpid ni fàcil , a tota Barcelona, existeix 
aquesta dificultat .Està previst en alguns carrers del 
districte  

 
Clara Lozano Romera 
 

Que torni a passar l’autobús 117 al carrer Garrotxa 47 ( direcció 
font d’en Fargues ) ja que per la gent gran des de Plaça 
Maragall han de pujar fins dalt del C/ Oblit . 
Es un punt on passa, però ja no para. 
Important per pujar amb nens de les escoles i per anar a buscar 
nens a les escoles del Guinardó . 

  

 

Gloria Paradell Huerva -Info a les parades bus 117 direcció, en la que va ( que ho posi 
la parada  
-canvi de recorregut 
-posar més bancs a zones  
-obstacle parterre pl. Maragall /s XX 
-contenidor roba amiga a plaça mercat , col·locar que no 
obstaculitzi. 
 
Adjunten dossier i fotos i recull de signatures  :90 persones  

Els  Parterres ja ho hem comentat, i no fa accessibilitat, 
i ho hem passat a parcs i jardins .Farem el seguiment. 

Les direccions del 117 que estigui indicat , ja ho té TMB 
( va ocupat pel tema de la nova xarxa de BUS) 
,intentarem que aviat es faci 
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 ENTITATS /PERSONES ASSISTENTS AL CONSELL DE BARRI NÚM. 

 Entitats assistents  10 

 Persones assistents al Consell de Barri 92 

 Persones que demanen intervenir al  Consell de Barri 22 

 

  


